

Title (en)

Portable table, adjustable in height for simultaneously playing ping-pong, and various billiard games by reversibility of the top surface.

Title (de)

Demontierbarer Tisch, einstellbar in der Höhe, für das simultane Spielen von Ping-Pong, und verschiedenen Billardspielen, durch die Umkehrbarkeit der Platte.

Title (fr)

Table démontable réglable en hauteur pour jeux simultanés de ping-pong, billards divers, par réversibilité du plateau.

Publication

EP 0428809 A1 19910529 (FR)

Application

EP 89403251 A 19891124

Priority

EP 89403251 A 19891124

Abstract (en)

A top surface (6), which is smooth on one face combined with a billiard game on the other face, permits, by means of turning over, the playing of games of ping-pong, ordinary billiard games, including the variants with holes (12) judiciously arranged with closure devices (14) for American pool and snooker billiard games. The orifices reserved in a closed position are cleared by means of a magnet. In an inclined position, by means of adjustment of the support frames with telescopic legs (2) we have a drawing table. In the vertical storage position, along a partition, we have a wall board for an erasable marker. <IMAGE>

Abstract (fr)

Un plateau (6) lisse sur une face, à combinaison de billards sur l'autre face permet par retournement la pratique des jeux de ping-pong, de billards courants, y compris les variantes à trous (12) judicieusement disposés avec obtuseurs (14) pour jeux de billard américain Pool et Snooker. Les orifices réservés en position fermée sont dégagés par aimant. En position inclinée par réglage des tréteaux supports à pieds télescopiques (2) nous avons une table à dessiner. En position de rangement vertical, le long d'une cloison nous avons un tableau mural pour marqueur effaçable.

IPC 1-7

A63D 15/04

IPC 8 full level

A63D 15/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63D 15/04 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2568784 A1 19860214 - CHALAIN PATRICK [FR]
- [A] FR 1455921 A 19661021
- [A] US 2115115 A 19380426 - MATTESON JESSE O, et al
- [A] FR 2550458 A1 19850215 - DEBART MICHEL [FR]
- [A] DE 66932 C
- [E] FR 2631846 A1 19891201 - CHALAN OCTAVE [FR]

Cited by

CN1304079C; GB2269534B; GB2363342A; CN100450396C; US2012238373A1; WO9221267A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0428809 A1 19910529

DOCDB simple family (application)

EP 89403251 A 19891124